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Datum 26 april 2023 – van 20.00u tot 21.00u 

 

1.  Goedkeuring verslag Raadscommissie van dinsdag 7 februari 2023. 

  

 

 

Het verslag van de vorige vergadering wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. 

 

2. Overzicht Europese projecten. (toelichting door Nicole La Iacona en Anne 

Recour, strategie & ICT) 

 

 

De subsidie-adviseurs Nicole La Iacona en Anne Recour geven aan de hand van een 

presentatie toelichting bij de Europese projecten.  De presentaie is in feite een dynamisch 

gegeven want ze wordt voortdurend bijgewerkt met nieuwe realisaties. 

De verschillende programma’s worden toegelicht. 

 

Vraag: project van Het Hofke waar is dat: is het kleine speeltuintje in Arsenaal 

 

Vraag: hoe lukt het met de werkdruk met zo’n diversiteit aan projecten – leeft het bij alle 

diensten om EU mogelijkheden binnen te halen?  

➔ Het leeft inderdaad wel bij alle diensten – mbt capaciteit wordt gezorgd dat er telkens 

een projectcoördinator wordt voorzien – de voorbereidende fase is intens maar er kan 

gebruik worden gemaakt van een goede databank + een aantal diensten zijn bedreven 

hierin – de werkdruk wordt hoger door de grotere concurrentie + meer projectmatig 

werken ook vanuit Vlaanderen (bvb relance-middelen) – deze Vlaamse oproepen leiden 

tot veel werk bij de diensten – de organisatie zal zich daarop moeten organiseren zodat 

ook beter kan worden ingespeeld op Vlaamse subsidie-oproepen.  Ook in andere 

centrumsteden zien we dat men zich meer en meer organiseert op de realiteit van de 

subsidieprojecten.  Vermoedelijk is dit een trend die blijft en zullen we ons daarop beter 

moeten organiseren.  Zo zullen we moeten nadenken hoe we ervaren 

projectcoördinatoren aan boord kunnen houden. 

 

Voorzitter sluit met een dankwoord voor het sterke werk. 
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